
Protokół Nr XXIX/2022 
z XXIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 17 maja 2022 r. 

XXIX sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
1 lb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 9:55 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
4, Pan Krawczyk Ryszard 
5, Pan Kuryło Jacek Marian 
6, Pan Lewusz Mirosław Paweł 

7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Radni nieobecni; 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Kostrubiec Piotr 
3. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli; 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Piotr Szmidt 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
4. Pani Alicja Zawiślak 

5. Pan Marek Barcicki 
6. Pani Ewa Nogas 
7. Pan 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Adamowie 

- Radca prawny 
- Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami 
- mieszkaniec gminy Adamów 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot Nr 2,3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Adamów. 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie pism. 

12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji; 

Ad.l. Otwarcia XXIX sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 12, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Głosu w tej sprawie nie zabrano. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów- poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXVIII sesji VIII kadencji z dnia 
20 kwietnia 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 
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Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz,Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zal.Prot.Nr4) 
Z uwagi na awarię urządzenia do glosowania radny Kawałko Jan oddał głos za przyjęciem 
protokołu obrad z poprzedniej sesji w głosowaniu ręcznym imiennym 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXVIII sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 20 kwietnia 2022 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- dożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos Panu - mieszkańcowi gminy 
Adamów, który zapoznał uczestników sesji z problemem dotyczącym omyłkowego 
oznaczenia jego działki w ewidencji gruntów podczas jej zamiany. W ocenie mieszkańca 
popełniono błąd pisarski 
Rada Gminy Adamów zadeklarowała szczegółowe zbadanie sprawy i wysłuchanie 
stanowiska Pana podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych, które odbędzie 
się tuż po zakończeniu obrad sesji. Pan wyraził zgodę na takie procedowanie jego 
sprawy. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Podczas omawiania zasadności proponowanych zmian Skarbnik Gminy poprosiła radnych 
o zmianę nazewnictwa jednej z inwestycji w załączniku inwestycyjnym na rok 2022. 
Skarbnik podkreśliła, że „Przebudowa dachu oraz modernizacja kotłowni w Szkole 
Podstawowej w Suchowoli" z przyczyn formalnych musi zostać zmieniona 
na „modernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Suchowoli". 
W proponowanych zmianach Skarbnik Gminy również wskazała, że zostały wprowadzone 

środki finansowe (dochody i wydatki na senior plus) tj. Klub Seniora, a także zaznaczyła, 
że przez cały rok realizowany będzie Gminny Program Rewitalizacji. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zapytała radnych, czy wyrażają zgodę na zmianę 
nazewnictwa w załączniku inwestycyjnym. 
Radni wyrazili zgodę na proponowaną zmianę. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
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Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys 
Dariusz,Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 8) 
Z uwagi na awarię urządzenia do głosowania radny Kawałko Jan oddał głos za przyjęciem 
przyjęciem uchwały w głosowaniu ręcznym imiennym 
(Zał. Prot. Nr 5) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 9) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując zasadność proponowanych zmian. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz,Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 11) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- Jacek Kuryło poinformował 
zebranych, że komisja, której przewodniczy podczas posiedzenia w dniu 13 maja 2022 r. 
uznała, że Rada Gminy Adamów nie posiada kompetencji do naprawy uchwały Sejmiku 
Województwa, z tych też względów przygotowano projekt uchwały w sprawie przekazania 
petycji według właściwości. Przewodniczący Jacek Kuryło zaznaczył jednakże, że Komisja 
stanowczo sprzeciwia się przeciw wszelkim zakazom ogrzewania drewnem, zwłaszcza 
w instalacjach przeznaczonych wyłącznie do stosowania biomasy. Podkreślił także, 
że drewno to biopaliwo stałe, niekopalne. Komisja uznała jednocześnie, że ludzi, których 
mimo dotacji nie stać na modernizacje ogrzewania gazowego czy elektrycznego będą 
wpędzani w coraz większe ubóstwo energetyczne mimo dostępności akceptowalnego 
ekonomicznie i ekologicznie lokalnego źródła energii odnawialnej, jakim jest biomasa 
drzewna. W związku z powyższym radny Kuryło złożył wniosek, aby wszystkie Komisje 
Stałe ustaliły swoje stanowisko w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- Jacek Kuryło odczytał projekt 
uchwały. 
Radna Katarzyna Słota poprosiła o wyjaśnienie przyczyny przekazania petycji według 
właściwości. 
Radca prawny poinformował, że Rada Gminy nie jest władna do naprawy uchwały Sejmiku 
Województwa Lubelskiego, podobnie jak ten ostatni, nie może ingerować w uchwały Rady. 
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Jednakże nic nie stoi na przeszkodzie, aby radni wyrazili swoje stanowisko i dołączyli 
je do podjętej uchwały. Może to oczywiście w przyszłości skutkować tym, iż Sejmik przy 
ponownym procedowaniu uchwały uwzględni poglądy Rady. 

W związku z tym, iż radni nie zadali więcej pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz,Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 13) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Przewodniczący Jacek Kuryło stwierdził, że rozpatrywana petycja dotyczyła tego samego 
tematu, złożona została, jednak przez inny podmiot. 

Radny Jacek Kuryło przedstawił i odczytał projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji co do 
przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz,Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 14) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 15) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na okres 5 lat nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pracownik Urzędu Gminy- Ewa Nogas poinformowała zebranych, iż uchwała dotyczy 
działki o numerze geodezyjnym 485/2 położonej w obrębie Bliżów w wysokości 25/48 
części nieruchomości. Pracownik zaznaczyła, że powierzchnia całej działki stanowi 
3 hektary 42m2\ 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz,Tyrka-Stećko Beata. 
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Za glosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 17) 

Ad . l l . i 12.Rozpatrzenie pism. 

Pracownik Urzędu Gminy- Ewa Nogas przedstawiła wniosek w sprawie sprzedaży 
udziałów w części 1/12 w działkach nr 3, 4, 738, 893 położonych w obrębie Kolonia 
Suchowola i 1/12 części w działkach 1171, 1173 udziału w wysokości 1/12 części 
w działce 1017/2 położonej w Rachodoszczach stanowiących własność Gminy Adamów. 

Po zapoznaniu się z wnioskiem radca prawny zaopiniował, aby Rada wstrzymała 
się ze sprzedażą udziałów do czasu, gdy wnioskodawca ureguluje sprawę własności 
z innymi udziałowcami. 

Ad. 12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radny Jan Kawałko zapytał Wójta Gminy Adamów o podjęte działania w sprawie nadania 
numerów drogom dojazdowym. 

Wójt Gminy Adamów odpowiedział, że jeszcze nie podjęto działań w tym zakresie 
z uwagi na inne ważne zadania, jakie wykonuje obecnie Urząd. 

Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zamknęła XXIX sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 

Bożena S 
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